
Urobiť šťastným niekoho druhého 
 
Rozhovor s Romanom Mihálkom 
 
Herec, Roman Mihálka navštívil piešťanskú Elektrárňu vďaka podujatiu 
Rytierska cesta za šťastím, ktoré bolo súčasťou nášho projektu Vitajte 
v našom svete. Rytier v prezentovanom jarmočnom divadle naozaj našiel 
hľadané šťastie. Okrem iného nás preto zaujímalo, či ho herec Roman Mihálka 
našiel aj vo svojom osobnom živote.  
 
Ako sa Vám hrá, keď práve nemáte dobrú náladu a Vašou úlohou je rozosmiať deti? 
 
Humor a smiech je nám veľmi blízky. Je to veľmi dobrá forma ako povedať deťom 
alebo "dospelákom", čo si myslíme. Nie je totiž jedno kedy, komu a ako povieme, že 
je napríklad "somár". Keď mu to povieme blbo, tak sa môže uraziť, ale humorom sa 
dá povedať veľmi veľa pravdy. Naozaj si neviem spomenúť, že by sa mi počas môjho 
života nechcelo hrať. Niekedy sa mi nechce vstávať, to je pravda, niekedy mi nechutí 
jesť, ale ešte ani raz sa mi nestalo, že by sa mi predstavenie, ktoré som hral či už 
900-krát alebo 200-krát nechcelo hrať. Tak pevne verím, že toto - či mne, alebo 
všetkým mojim kolegom ostane na veky vekov amen. 
 
Odkiaľ čerpáte inšpiráciu pri svojej tvorbe? Sú ňou aj knihy? 
 
U mňa určite, áno. Som ten typ, ktorý má niekoľko čitateľských preukazov, som 
členom niekoľkých knižníc v Leviciach a okolí, takže sa ku knihe pobádam, pretože 
sa venujem aj deťom. Je to veľmi dobrá forma, ako si decká rozširujú obzory a to 
nehovorím o slovnej zásobe a vôbec o vyjadrovaní. Takže kniha je pre mňa naozaj 
veľmi dobrým priateľom. Nie najlepším, najlepší je štvornohý priateľ, posteľ. Ale kniha 
môže byť pokojne druhá. Ale áno, jednoznačne čerpám aj z knihy, skúseností, ale aj 
z rozhovorov. Snažíme sa našej kreativite nedávať hranice a potom nám tie hranice 
dávajú fyzické či finančné možnosti. Dnešné predstavenie, Príbeh rytiera, ktoré ste 
videli, je interaktívne a vtedy čerpáme z toho, čo nové nám ponúkne divák. Takže 
čerpáme veľmi veľa a stále sa počas predstavení učíme. 
 
Dnešné predstavenie bolo o hľadaní šťastia. Ako je to so šťastím vo Vašom živote? 
 
Už dávno som sa rozhodol, že chcem byť šťastný. Ako k tomu dospieť? Hľadal som 
rôzne formy. Najlepšia je asi tá, urobiť šťastným niekoho druhého. Na sebe cítim, že 
to naozaj funguje.  
 
Ako sa Vám dnes hralo v Piešťanoch?  
 
Fantasticky, od prvého vstupu. Nepoznal som tento priestor, hoci som bol v 
Piešťanoch neraz. Naozaj milujem takéto veci, keď v nich cítiť históriu, ktorá je 
zachovaná, a kde sa to snúbi s novým, moderným, čo ste tu dokázali prepojiť 
krásnym spôsobom. Naozaj to tu dýcha. Diváci boli neskutoční. Boli ste tu, videli ste 
to. Ako sa mohlo hrať? No úžasne! 
 
To nás veľmi teší, ďakujeme za rozhovor a prajeme veľa tvorivých a úsmevných dní. 
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